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w sprawie przyj~cia do realizacji zadania powiatu z zakresu zimowego utrzymania drag powiatowych 


na terenie Gminy Koturl. Poprosita radnych, aby wniesiony projekt uchwaty zostat omowiony jeszcze 


na tej sesji. 


Innych wnioskow nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie zgtoszony przez siebie wniosek. 


Zostat on przyj~ty jednogtosnie (za-12) w gtosowaniu jawnym . 


Nast~pnie Przewodniczqca Rady poinformowata, ze projekt uchwaty zostanie omowiony jako punkt 


13 porzqdku obrad. Pozostate punkty porzqdku obrad przesunq si~ 0 jeden w dot. 


Ad pkt. 3 


Wojt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wybudowano juz kanalizacj~ sanitarnq w Broszkowie, na odcinku ktory naktada si~ na 

modernizowanq rdrog~ powiatowq. 

2. 	 Wybudowano takze zaplanowany do budowy odcinek wodociqgu w Zeliszewie Duzym. 

Trwajq tam jeszcze prace odbiorowe. 

3. 	 Dokumentacja potrzebna do uzyskania pozwolenia na budow~ sieci kanalizacyjnej 

w miejscowosciach Broszkow i Gr~zow i cz~sci miejscowosci Polaki jest juz prawie gotowa. 

W tym tygodniu powinnismy jq odebrae od projektanta. 

4. 	 Zostaty wykonane programy uzytkowe dla oczyszczalni i sieci kanalizacyjnej dla Bojmia, 

Zdzaru, Zeliszewow Podkoscielnego i Duzego oraz Marysina. Mamy tq dokumentacj~ 
i czekamy na decyzj~ srodowiskowq. Po skompletowaniu tych dokumentow b~dziemy 

wnioskowae 0 srodki pomocowe. Mam nadziej~, ze uda nam si~ ztozye wniosek jeszcze 

w tym roku. 

5. 	 Zakorlczylismy rowniez inwestycje na drogach i tak oddano do uzytkowania: w Kotuniu 

ul. Zaciszna i Stoneczna, w Gr~zowie ul. Potudniowej i Polnej, w Jagodnem i Zeliszewie 

Podkoscielnym. W tej chwili jeszcze po Kornisji Rolnictwa, ktora data dyspozycje zeby jeszcze 

raz ogtosie przetarg na drog~ w Sosnowem. Prawdopodobnie w tym tygodniu ogtosimy ten 

przetarg. 

6. 	 Nawozimy takze sukcesywnie drogi ttuczniem. Jesli pogoda na to pozwoli, to prace powinny 

si~ niedtugo zakorlczye. 

7. 	 Juz w wi~kszosci zostaty wykonane zaplanowane na ten rok roboty modernizacyjne 

oswietlenia ulicznego. Z tego, co wiem to tylko w Bojmiu nie jest jeszcze uruchomiona 

inwestycja. Projektujemy budow~ oswietlenia ulicznego na skrzyzowaniu z drogq powiatowq 

w Czarnow~zu i dalej w stron~ wioski. Ma bye zamontowanych 9 opraw. 

8. 	 Podpisalismy z Pani q Skarbnik umow~ na dofinansowanie budowy targowiska gminnego 

w Kotuniu. 

9. 	 Wyremontowalismy drugq cz~se budynku, w ktorym znajduje si~ przedszkole w Bojmiu. 

10. Podpisatem umow~ z firmq, ktora b~dzie kompleksowo modernizowata oswietlenie uliczne 

w catej miejscowosci Koturl. Jest to spora kwota, bo okoto 400.000 zt. Jednak juz wiemy, ze 

po tej modernizacji b~dziemy duzo oszcz~dzae na energii i b~dziemy miee znacznie lepsze 

oswietlenie niz to obecne. 

11. Na poczqtku lipca przebywata w naszej gminie delegacja 20 dzieci i 4 nauczycieli z Ukrainy. 

9 lipca wszyscy bawilismy si~ na festynie. Nasze dzieci pojechaty na poczqtku wrzesnia 

w ramach wymiany na Ukrain~. 

12. Odbyty si~ zawody Turniej Wsi. Nawet te miejscowosci, ktore nie stawity si~ na wszystkie 

edycje, byty punktowane i kazda miejscowose dostata stosownq nagrod~. Te nagrody b~dzie 

mozna sfinansowae z budzetu roku 2018. Prosba do sottysow tych miejscowosci, aby jak 

najszybciej przekazae do Pani Skarbnik, co chcecie, aby z wygranych srodkow zakupie dla 
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Ad pkt. 5 

Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze projekt uchwaty zawiera duzo zmian, poniewaz przez okres 

mi~dzy sesjami wptyn~ty nowe naleznosci i dotacje, ktore nalezy umiescic w budzecie. Jesli chodzi 

o wydatki, to przy prowadzeniu inwestycji zawsze trzeba cos zmieniac. Dodajemy nowq pozycj~ 

w inwestycjach - 250.000 zt na modernizacj~ drogi w Oleksinie. Szczegotowe informacje 0 zmianach 

znajdujq si~ w uzasadnieniu do uchwaty. Jesli b~dq jakies pytania, to wspolnie z Paniq Skarbnik 

postaramy si~ na nie odpowiedziec. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty l\jr XXXV11.251.2017 w sprawie zmian w budzecie 


gminy na 2017 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


W tym momencie na obrady sesji przybyt radny Artur Skwierczynski. 

Ad pkt. 6 

Wojt wyjasnit ze, nadzor prawny Wojewody poprosit 0 uszczegotowienie podj~tej wczesniej uchwaty. 


Zrobilismy to i teraz prosimy radnych, aby przedstawiona uchwata zostata podj~te po raz drugi. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXVII.252.2017 w sprawie 


uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kotun 


w latach 2017-2021. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


Wojt wyjasnit, ze ponownie prosi radnych 0 podj~cie uchwaty w sprawie zatwierdzenia Programu 


Rewitalizacji. Tak jest niemqdrze okreslone, ze projekt planu powinien zostac podj~ty przez rad~ 


i dopiero pozniej trafia do zaopiniowania przez Marszatka. Jest to juz kolejny raz, gdy stuzby 


Marszatka wskazujq nam, aby cos poprawic lub rozszerzyc. My to robimy, a pozniej nie pozostaje 


nam nic innego jak prosic Panstwa radnych 0 podj~cie stosownej uchwaty. Ten program jest nam 


niezb~dny, aby procedowac 0 srodki pomocowe. Jednoczesnie poprosit 0 naniesienie w tresci 


uchwaty autopoprawki. Program uchwalany jest na lata ,,2017-2023" a nie jak jest w projekcie 


,,2017-20123". 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXV11.253.2017 w sprawie 


przyj~cia Programu Rewitalizacji dla Gminy Kotun na lata 2017-2023. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt. 8 


Wojt wyjasnit, ze przedstawiamy projekt uchwaty, aby procedowac pozniej 0 srodki pomocowe na 


inwestycje "OZE". Wskazane w projekcie uchwaty gminy oraz jeden przedsi~biorca stworzylismy 


grup~, ktora b~dzie wspolnie ubiegac si~ 0 srodki pomocowe. Mamy informacj~, ze Ministerstwo 


Energii b~dzie ogtaszato programy wsparcia na dziatania zwiqzane z zagospodarowaniem energii 


odnawialnej. Ch~c wzi~cia udziatu w programie trzeba zarejestrowac do konca wrzesnia. 
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Ad pkt. 12 

Przewodniezqea Rady poinformowata, ze jeden z naszyeh radnyeh Antoni Chojeeki ztozyt rezygnaej~ 

z petnionego mandatu. Jest juz postanowienie Komisarza Wyborezego w tej sprawie. Nalezy zatem 

dokonae zmian w sktadaeh komisji, w ktoryeh praeowat radny. To przedstawia kolejny projekt 

uehwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniezqea Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uehwaty Nr XXXVII.258.2017 


w sprawie zmian w sktadaeh osobowyeh komisji statyeh Rady Gminy Kotun. 


Uehwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 13 


Wojt wyjasnit, ze jak co roku Starosta zwroeit si~ z prosbq 0 przej~eie przez Gminy obowiqzku 


odsniezania drog powiatowyeh. Nie zleeit nam zwalezania sliskosei na swoieh drogaeh. W tym 


miejseu ehe~ prosie Panstwa Sottysow, aby informowali mieszkaneow, ze nie za wszystko wezasie 


okresu zimowego odpowiada Wojt. Jesli drogi powiatowe b~dq sliskie nalezy ten problem zgtaszae 


bezposrednio stuzbom Starosty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniezqea Rady poddata pod gtosowanie projekt Uehwaty Nr XXXV11.259.2017 w sprawie 


przyj~eia do realizaeji zadania powiatu z zakresu zimowego utrzymania drog powiatowyeh na terenie 


Gminy Kotun. 


Uehwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 14 


Przewodniezqea Rady poinformowata, ze nast~pna sesja odb~dzie si~ w dniu 30 paidziernika . 


Przypomniata radnym, ze wnioski do projektu budzetu na przyszty rok nalezy sktadae do 30 


wrzesnia. Takze do 30 wrzesnia nalezy sktadae wnioski 0 srodki z funduszu soteekiego na kolejny rok. 


Ad pkt. 15 

Kierownik ZGK w Kotuniu poinformowat, ze stuzby starostwa bardzo skrupulatnie wykonujq 

praee na swoieh drogaeh. Bardzo rzadko zdarza si~, aby wykaszali poboeza, ezekajq az gmina 

wykosi ieh razem ze swoimi drogami. Poprosit takze, aby stuzby Starosty uporzqdkowaty 

poboeze drogi od skrzyzowania z drogq krajowq az do zakr~tu w ez~sei potudniowej Bojmia. 

- Radna Hanna Pieezara stwierdzita, ze w swojej wypowiedzi musi eofnqe si~ do okresu 

likwidaeji szkot. Wtedy otrzymalismy jako mieszkaney tego obwodu szkolnego zapewnienie, 

ze w budynku po zlikwidowanej szkole powstanie swietliea wiejska, miato bye rowniez 

przedszkole. Zagwarantowano w budzeeie srodki na ten eel. Srodki stopniowo si~ wykruszaty, 

zostaty przeznaezane na inny eel, nam natomiast nie zostato nie. Zatem pytam ezy w ogole 

jakies dziatania zostanq podj~te w sprawie swietliey, ktora miata powstae. 

- Wojt stwierdzit, ze przeeiez przedszkole w Koszewniey zostato otwarte i bardzo dobrze 

funkejonuje. Wszystkie miejsea Sq wykorzystane. Jesli natomiast ehodzi 0 swietlie~, to 

postaramy si~, zeby zostata otwarta w niedtugim ezasie. 

- Sottys wsi Jagodne Krzysztof Kurkus stwierdzit, ze autobus dowozqey dzieei do szkoty 

w Bojmiu, w ezasie mi~dzy kursami ustawia si~ na poboezu drogi powiatowej obok szkoty. 

Blokuje tym samym ez~se poboeza na ktorym ez~sto rodziee stawiajq swoje samoehody, gdy 

przyjezdzajq po dzieei. Moze trzeba by byto go wpuszezae na teren szkolny, aby nie blokowae 



ruchu w tej cz~sci Bojmia. 

Radna Hanna Pieczara ztozyta wniosek 0 modernizacj~ drogi powiatowej od krajowej do 

Koszewnicy. Wokat Koszewnicy Sq juz dobrej jakosci drogi tylko ten kawatek pozostaje do 

zrobienia. 

Radny powiatowy Wiestaw Klimek odczytat pismo Starosty Siedleckiego na jego zapytanie 

w sprawie sygnalizacji swietlnej na skrzyzowaniu drag w Bojmiu. Starosta zwracit si~ z prosbq 

do GDDKiA w Warszawie 0 ponowne przeanalizowanie potrzeby zainstalowania w tym 

miejscu sygnalizacji swietlnej. Niestety w miesiqcu lipcu otrzymat od nich opini~ negatywnq. 

Jesli natomiast chodzi 0 usuwanie zadrzewien, to zwraci uwag~, aby prace te byty 

wykonywane bardziej rzetelnie. 

- Sottys wsi Pienki Irena Mielczarek poprosita takze 0 napraw~ drogi, 0 ktarej wspominata 

wczesniej Pani radna Pieczara. 

- Sottys wsi Zeliszew Duzy Stawomir Ceranka odczytat pismo mieszkancaw swojej wsi 

w sprawie modernizacji drogi w kierunku cmentarza mariawickiego. Mieszkancy zqdajq 

w nim, aby modernizacja tej drogi wpisana byta do projektu budzetu na rok nast~pny. 

- Wajt przypomniat, ze w tej kadencji nie by to roku, aby w Zeliszewie Duzym nie byta 

budowana zadna droga. Nigdy podejmujqc decyzje 0 inwestycji nie bralismy pod uwag~ tego 

czy ktos jest mqdry czy gtupi, biedny czy bogaty, wierzqcy czy niewierzqcy. Nie dzielilismy 

nigdy mieszkancaw na tych gorszych czy lepszych. Wyrazenie z listu Sq niesprawiedliwe 

i krzywdzqce. Mieszkancy Zeliszewa Duzego na zebraniu okreslajq cel na jaki majq bye 

wydane srodki z funduszu soteckiego, my nie ingerujemy w te sprawy. Stawiamy protest tylko 

wtedy, gdy zaplanowane inwestycje nie mieszczq si~ w koszyku zadan wtasnych gminy. 

Jak do tej pory mieszkancy nie wskazali tej drogi, jako najbardziej koniecznej do modernizacji, 

dlaczego wi~c niektarzy mieszkancy wsi Zeliszew Duzy majq teraz pretensj~ do Wajta, ze nie 

zrobit naprawy tej drogi. 

- Sottys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski poprosit 0 napraw~ drogi prowadzqcej 

z Koszewnicy w kierunku tqczki. Jest to co prawda droga powiatowa, ale skoro radni 

powiatowi Sq na tej sesji, to jest to prosba do nich. Podzi~kowat takze w imieniu rodzicaw 

Lenki Rybak za pomoc, ktarq okazujq im mieszkancy naszej Gminy oraz za przekazane 

nakr~tki, ktare gromadzone Sq dla nich w terenie Urz~du Gminy. 

- Sottys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski zgtosit problem ze spuszczaniem wody ze stawaw 

rybackich na Got~biawce. Wyst~pujq rozlewiska, bo przepusty wybudowane na rowach Sq 

niedrozne. Zapytat takze czy pobocza drag Sq koszone i czy wybierane Sq do tego celu 

konkretne drogi. 

- Wajt wyjasnit, ze koszone Sq pobocza wszystkich drag utwardzonych, ktare Sq wtasnosciq 

gminy. Nie kosimy drag powiatowych, bo powiat nam tego nie zlecit. Jesli chodzi 0 zalania, to 

monitorujemy te przypadki i kazdorazowo zgtaszamy je odpowiednim stuzbom. Problem 

w tym, ze wszelkie pozwolenia dla dziatalnosci tych stawaw wydato Starostwo Powiatowe 

w Minsku Mazowieckim ito oni odpowiedzialni Sq za kontrol~ ich przestrzegania przez 

wtasciciela stawaw. My mozemy tylko monitowae. 

Radna Barbara Plichta potwierdzita, ze problem, ktary poruszyt Pan Sottys jest problemem 

bardzo dobrze znanym wszystkim. Nie by to problemu, gdy stawami zarzqdzato panstwowe 

gospodarstwo rybackie. Problem pojawit si~, gdy stawy zostaty wydzierzawione prywatnemu 

przedsi~biorcy. Nalezy przebudowae przepust na drodze Ryczyca - Oleksin. Ta sprawa byta 

juz poruszana na Komisji Rolnictwa. 

- Sottys wsi tqczka Jan Pietrak zapytat kiedy b~dzie planowana modernizacja drogi, po ktarej 

jezdzi autobus szkolny. 

- Wajt odpowiedziat, ze jesli tylko znajdq si~ na te prace srodki finansowe, to na pewno 

zmodernizujemy t q drog~. 



- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski poprosit radnych powiatowych, aby takze 

interweniowali do stuzb starostwa, aby bardziej rzetelnie wywiqzywali si~ ze swoich 

obowiqzk6w w tym zakresie. 

- Sottys wsi t~ki Stanistaw Kulka poprosit 0 oczyszczenie drogi prowadzqcej na "Rytki". 

Wi~cej gtos6w w dyskusji ani wolnych wniosk6w nie zgtoszono. 

Ad pkt. 16 


Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty Jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym . 


Adpkt.17 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 


za obecnosc i udziat w obradach sesji. l\jast~pnie zamkn~ta Obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Kotun. 
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